
 

ÖSK SKIDSEKTION - STYRELSEMÖTE 
 

Datum: 2025-01-15 
 
Närvarande: Claes-Göran Runermark Per Ingemarsson 

  Bertil Jonsson   Henrik Gille 
   Kalle Östlund  Mats Carlén 
   Henrik Runermark  Thomas Berg 

  Mats-Ola Stigsson   
 

1. Val av justerare 
Till justerare av protokollet valdes Henrik Gille. 
 

2. Föregående protokoll 2024-11-27 
Inga kommentarer framkom på föregående protokoll. 
”Att göra”-listan följdes upp och har uppdaterats, se Bilaga 1. 
 

3. Information från huvudstyrelsen 
Bokslutet för skidsektionen är klart för verksamhetsår 2024. 
ÖSK-dag planeras bli en årlig aktivitet för att marknadsföra föreningen. I år kommer 
den att genomföras den 17:e maj på Krutudden. Stipendier kommer delas ut och en 
kändisgäst ska bjudas in. Sponsorer kommer kunna få visa upp sig. Sportloppis ska 
genomföras och varje sektion kommer att ordna en aktivitet. 
 
Vattenfall vill uppdatera sina sponsorskyltar med rätt företagslogga. Vattenfall ska 
själva ordna uppdaterade skyltar och skidsektionen ordnar med ned och 
uppmontering. 
 
Kommunen ska bjudas in till ÖSK för att genomföra en dialog om föreningsbidraget. 
 

4. Ekonomisk rapport 
Resultatet för 2024 blev minus 2019 kr. Budgeterat årsresultat var på minus 6200 kr. 
Tillgångarna uppgår till 97 088 kr. 
 

5. Lägesavstämning vinterns skidaktiviteter 
När snötillgången tillåter aktiviteter planeras och genomförs dessa med kort varsel. 
Tillkommande aktivitet kan ses under punkten ”Övrigt”. 
 

6. Förberedelser inför årsmötet 

- Verksamhetsberättelse 2024: Claes-Göran 

- Ekonomiskt resultat 2024 samt budget 2025: Thomas med hjälp av Claes-

Göran 

- Verksamhetsplan 2025: Mats 

- Valärenden: Henrik x 2 och Thomas 



 
7. Övriga frågor 

• Sportlovsaktivitet: Kommunen välkomnar att detta ordnas av föreningar och 
frivilliga. Kommunen står för marknadsföring av aktiviteten och eventuella 
omkostnader. Skidsektionen planerar att ordna barnens Vasalopp förutsatt att 
snötillgången tillåter det. Preliminärt förslag på datum är lördagen den 22/2.  

• Regler för att skejta i spåret med hund: Ordinarie spår är avsett för klassisk 
skidåkning utan hund. Om intresserade själva preparerar spår på ängarna för 
skejtåkning med hund så är det okej. 

 
8. Nästa möte inkl. fikaansvarig 

Nästa möte, dvs årsmötet, bestämdes till onsdagen den 26/2, kl 18:00 i klubbstugan vid IP. 

Mötet avslutas med middag. 
 
 
Vid protokollet   Justerad 

 

-------------------------------   --------------------------------- 

Henrik Runermark   Bertil Jonsson 

Delgivning: närvarande, frånvarande, ÖSK-kansli,  

 

Emailadresser   
C-G: gurk46@hotmail.com, Per: peringemarsson@hotmail.com,  
Henrik G: henrik-gille@hotmail.com, Mats: mcn@forsmark.vattenfall.se, 
matcar62@gmail.com Bertil: gtv6bertil@gmail.com , Kalle: 
kalle.a.ostlund@gmail.com Henrik R: runermark80@gmail.com, Thomas: 
reaktorsotarn@hotmail.com , Mats-Ola mats-ola.stigsson@bilteam.com  
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Bilaga 1: ”Att göra”-lista 

• Prata med kommunen om det lutande trädet vid 2000 m så att vi får hjälp med 
att ta ner det. Ansvarig: Per 

o Per har initierat kontakt med kommunen men frågan kvarstår. 

• Ordna bänkar ut efter spåret. Ansvarig: Per 
o Kvarstår. 

• Värdera nya möjligheter att öka intäkterna till skidsektionen för att minska 
underskottet i årets budget. Ansvarig: Henrik Gille ansvarar fortsatt för 
kontakt med SKB rörande föreningsbidrag och alla andra bidrar med nya 
idéer. 


